

Lecture9
	الولايات المتحدة الأمريكية
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السكان (3 أكبر)، إلى حد بعيد أكبر دولة
 ناطقة باللغة الإنجليزية في العالم.
4 أكبر دولة في العالم من حيث المساحة.
وهي واحدة من دول العالم الأكثر تنوعا عرقيا والثقافات.
القوة العظمى بلا منازع في العالم.
السبب الرئيسي للالهيمنة العالمية للغة الإنجليزية.

نقاط للبحث قبل المحاضرة
في عام 1492 اكتشف كرستوفركولومبوس القارة الأميركية. 
بدأ الاستيطان الإنجليزية على الساحل الشرقي لأمريكا مع مستعمرة فرجينيا في عام 1607 والحجاج 'مستعمرة بليموث في عام 1620. 
اشتبكت بريطانيا مع فرنسا على أمريكا وكندا، ولكن أنشأت بريطانيا المستعمرات أقوى. 
كان الشعب الأصلي من أمريكا (الهنود) التي غزا والمشردين. 
ارتكبت المستعمرات البريطانية في الحرية والحكم الذاتي. 
في عام 1776 أعلنت الولايات المتحدة الأمريكية استقلالها عن بريطانيا.




الحرب الثورية الأمريكية
الحرب الثورية الأمريكية (1775-1783)، ويسمى في بعض الأحيان حرب الاستقلال الأمريكية 
على الرغم من الدول الأخرى، وخاصة الفرنسيين كانوا متورطين، وتحاربه بين الأميركيين والبريطانيين. 
في عام 1783، ومعاهدة باريس انتهت الحرب ومعترف بها البلاد الجديد للولايات المتحدة في معظم وقتنا الحاضر شرق الولايات المتحدة الأمريكية. 
كان واحدا من الأسباب الرئيسية للحرب على الضرائب، والإمبراطورية البريطانية وفرض ضرائب على مستعمرة أمريكية لتمويل حروبها الأوروبية.











جورج واشنطن

ولد جورج واشنطن سنة 1731 وتوفي في 1799. 
وكان أول رئيس للولايات المتحدة. 
وكان الرئيس 1789-1797. 
وكان القائد العام للقوات المسلحة للجيش الأمريكي خلال الحرب الثورية. 
وينظر اليه ك "الأب المؤسس" للولايات المتحدة. 
وقال انه جاء من، الخلفية الأراضي امتلاك الأثرياء.





إعلان الاستقلال الأمريكي

كان هذا وثيقة نشرت من قبل الأميركيين في عام 1776 بينما في حالة حرب مع البريطانيين التي أعلنت أمريكا أن تكون دولة مستقلة. 
ويقال أنها تتضمن 'بعض الجمل المعروفة في اللغة الإنجليزية ". 
ذلك أساسا للمحادثات الاميركية "الحق في الاستقلال وعلى" حق "على التمرد ضد البريطانيين. 
كان جون آدامز وتوماس جيفرسون مهما في كتابة الوثيقة. 
ويدين كل من الملك جورج الثالث البريطاني والشعب البريطاني.



إعلان الاستقلال الأميركي، ونقلت
'ونحن نحمل هذه الحقائق لتكون بديهية، بأن جميع الناس خلقوا متساوين، وأنهم وهبوا من خالقهم حقوق معينة غير قابلة للتصرف، أنه من بين هذه هي الحياة والحرية والسعي وراء السعادة.' - الجملة الثانية الشهيرة لل الإعلان. 
'وهذا لتأمين هذه الحقوق، تتشكل الحكومات بين الرجال، تستمد سلطاتها العادلة من موافقة المحكومين، وهذا كلما أي شكل من أشكال الحكومة يصبح التدميرية لهذه الغايات، فمن حق الشعب أن يغيره أو يلغيه، وإقامة حكومة جديدة "- مثال لطبيعة راديكالية جدا من الوثيقة.







"تاريخ الملك الحالي لبريطانيا العظمى هو تاريخ من الإصابات المتكررة والنهب، كل وجود في جسم المباشرة بإنشاء الطغيان المطلق على هذه الدول. لإثبات هذا، اسمحوا سيقدم حقائق إلى العالم صريحة "- كلمات الإعلان ضد الملك جورج الثالث. 
"كما اننا كان يريد في الانتباه إلى الإخوة البريطانية دينا. لقد حذرهم من وقت لآخر من محاولات التشريعية الرامية إلى توسيع لا مبرر لها الاختصاص لنا "- كلمات الإعلان ضد البرلمان البريطاني والناس.






"ونحن، بالتالي، وممثلون عن الولايات المتحدة الأمريكية ...... مناشدة قاضي القضاة في العالم لالاستقامة نوايانا، لا ...... وسلطة الشعب لا بأس به من هذه المستعمرات ..... تعلن، ان هذه المستعمرات المتحدة هي ........ الحرة والدول المستقلة؛ انهم في حل من كل الولاء للتاج البريطاني، وأن كل اتصال سياسي بينها وبين دولة بريطانيا العظمى، هو ويجب أن يتم حله تماما؛ وكما أن الدول الحرة والمستقلة، لديهم الصلاحيات الكاملة في فرض الحرب وإبرام السلام، عقد التحالفات، وإقامة التجارة، والقيام بكل الأعمال والأمور الأخرى التي قد لdo'-الحق ختام إعلان الدول المستقلة



	The United States of America
317 million population (3rd largest), by far the biggest English speaking country in the world.
4th largest country in the world by surface area.
 It is one of the world's most ethnically diverse and multicultural nations.
The world’s undisputed superpower.
Major reason for the global dominance of the English language.

Points to consider pre-lecture 
· In 1492 Cristopher Columbus discovered the American continent.
· English settlement on the eastern coast of America began with the Virginia Colony in 1607 and the Pilgrims' Plymouth Colony in 1620.
· Britain battled with France over America and Canada, but Britain established stronger colonies.
· The original people of America (the Indians) were being conquered and displaced.
· The British colonies were committed to freedom and self-governance. 
· In 1776 the United States of America declared independence from Britain.


The American Revolutionary War
· The American Revolutionary War (1775–1783), is sometimes called the American War of Independence
· Though other nations, especially the French were involved, it was mainly fought between the Americans and the British.
· In 1783, the Treaty of Paris ended the war and recognized the new country of the United States in most of the present day eastern United States of America.
· One of the main causes of the war was over taxation, as the British Empire was taxing the American Colony to finance its European wars. 







George Washington

· George Washington was born in 1731 and died in 1799.
· He  was the first President of the United States. 
· He was President from 1789 to 1797.
· He was the Commander-in-Chief of the American army during the Revolutionary War.
· He is seen as a ‘Founding Father’ of the USA.
· He came from a wealthy, land owning background.

The American Declaration of Independence
· This was a document published by the Americans in 1776 while at war with the British that declared America to be an independent state.
· It is said to contain ‘some of the best known sentences in the English Language’.
· It basically talks of the American’s ‘right’ to independence and their ‘right’ to rebel against the British.
· John Adams and Thomas Jefferson were important in writing the document.
· It condemns both the British King George III and the British people. 

The American Declaration of Independence-Quotes

· ‘We hold these truths to be self-evident, that all men are created equal, that they are endowed by their Creator with certain unalienable Rights, that among these are Life, Liberty and the pursuit of Happiness.’ - famous second sentence of the Declaration.
· ‘That to secure these rights, Governments are instituted among Men, deriving their just powers from the consent of the governed, That whenever any Form of Government becomes destructive of these ends, it is the Right of the People to alter or to abolish it, and to institute new Government’  - an example of the very radical nature of the document. 

· ‘The history of the present King of Great Britain is a history of repeated injuries and usurpations, all having in direct object the establishment of an absolute Tyranny over these States. To prove this, let Facts be submitted to a candid world’ – the Declaration’s words against King George III.
· ‘Nor have We been wanting in attentions to our British brethren. We have warned them from time to time of attempts by their legislature to extend an unwarrantable jurisdiction over us.’ – The Declaration’s words against the British Parliament and people.


· ‘We, therefore, the Representatives of the United States of America……appealing to the Supreme Judge of the world for the rectitude of our intentions, do……and by Authority of the good People of these Colonies…..declare, That these united Colonies are……..Free and Independent States; that they are Absolved from all Allegiance to the British Crown, and that all political connection between them and the State of Great Britain, is and ought to be totally dissolved; and that as Free and Independent States, they have full Power to levy War, conclude Peace, contract Alliances, establish Commerce, and to do all other Acts and Things which Independent States may of right do’- the conclusion of the Declaration.
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